

## BRITF “一带一路”国际人才专项基金法国工作站揭牌 BRITF "Belt and Road" International Talent Fund unveiled in French workstation

4月6日下午，“BRITF”一带一路国际人才专项基金”法国工作站正式落户巴黎，全法中国学者学生联合会副主席贾方舟任BRITF基金法国工作站站长。

On the afternoon of April 6th, 2019, the French workstation of BRITF "Belt and Road" International Talent Fund was officially settled in Paris. Mr. Jia Fangzhou, the vice president of Union des Chercheurs et des Etudiants Chinois en France (UCECF), was appointed as the master of BRITF fund's French workstation.

在当天的落成仪式上，基金为法国首批优秀中法人才颁发奖学金，并授予中法文化艺术交流协会（AEAFC）会长钱美蓉女士，中法文化艺术交流协会（AEAFC）艺术总监、前大巴黎庞坦公立音乐舞蹈戏剧学院舞蹈系主任、法国芭蕾舞高级教授Anne-Marie LAFFONT女士，ISMAC学术副校长Caroline BRESSON女士，哈佛商学院博士、前哈佛大学医院医学部和学术研究实验室前主任、优克福·圣德拉堡·赛诺菲制药行业研发部总裁Jean MARSAC教授，圣德拉堡·赛诺菲医药公司主管Martine GARREAU女士基金委员会专家证书和UWEE欧美亚教育联盟全球校区客座教授证书。

At the inauguration ceremony of that day, the Fund awarded scholarships for the first batch of outstanding Chinese and French talents in France, and awarded expert certificates of the Found Committee and visiting professor certificates of global campus of Union of Western & Eastern Education(UWEE) to Ms. Qian Meirong, president of the Chinese-French Association for Cultural and Art Exchange (AEAFC), Ms. Anne-Marie LAFFONT, art director of AEAFC, former head of Dance Department Grand Paris Pantin Public Conservatory of Music, Dance and Drama, and senior professor of French Ballet, Ms. Caroline BRESSON, academic vice president of ISMAC, Professor Jean MARSAC, doctor of Harvard Business School, former director of Medical Department and Academic Research Laboratory of Harvard University Hospital and president of Research and Development Department of Yorkford St. Draburg Sanofi Pharmaceutical Industry, as well as Ms. Martine GARREAU, director of Yorkford St. Draburg Sanofi Pharmaceutical Company.

同时，BRITF “一带一路”国际人才专项基金委员会常务委员、UWEE欧美亚教育联盟主席燕斐与中法文化艺术交流协会（AEAFC）会长钱美蓉女士签署战略合作协议，就艺术教育项目达成战略合作意向。

At the same time, Mr. Yan Fei, the common member of BRITF, and chairman of UWEE, signed a strategic cooperation agreement with Ms. Qian Meirong, president of the Sino-French Association for Cultural and Art Exchange (AEAFC), reaching a strategic cooperation intention on art education projects.

“BRITF” (Belt and Road International Talent Fund) “一带一路国际人才专项基金”是由国家外国专家局中国国际人才交流基金会与钛脉商学科技(北京)有限公司共同发起，得到了国家科技部相关单位支持，并由各国家前驻华大使馆大使及参赞、国际大型产业集团总裁CEO、国际银行总裁、中国政府友谊奖、北京长城友谊奖和上海白玉兰纪念奖获得者组成的外国专家委员会、以及在UWEE外国专家库中严格筛选出多位知华爱华的精英专家组成，旨在帮助中国各级政府、企业在项目开发引进、项目评定、人才管理等方面提供多维度的资源，贡献更多的力量。

"BRITF" (Belt and Road International Talent Fund) is jointly sponsored by the State Foreign Experts Bureau, China International Talent Exchange Foundation and TMX Business School Technology (Beijing) Co., Ltd, which is supported by relevant units of the Ministry of Science and Technology. It is made of former ambassadors and counselors of various embassies in China, CEO of International Large Industrial Groups, presidents of International Bank, Foreign

Expert Committee composed of winners of Chinese Government Friendship Award, Beijing Great Wall Friendship Award and Shanghai Magnolia Memorial Award, and several elite experts who were selected strictly from UWEE database of foreign experts, and they know China and love her. "BRITF" aims to help Chinese governments and enterprises at all levels to provide multi-dimensional resources in project development and introduction, project evaluation and talent management, and to contribute more efforts.

BRITF基金法国工作站的设立，将更好地连接中法两国，拓展艺术领域、科技创新领域等的多元合作。

The establishment of French workstation of BRITF Fund will have better connections between China and France, expanding multi-cooperations in the fields of art, science and technology innovation.

典礼上，BRITF基金外专委秘书长孙冰女士代表基金为BRITF基金法国工作站和巴黎校区授牌，并授予“一带一路国际人才培养基地”称号，联盟主席燕斐先生为UWEE法国事业部授牌，中国旅法生物医学学会会长、BRITF海外专家叶非教授与孙冰女士共同为HEC商学院中国学生会创始人张哲理，SKEMA新丝路学生会主席丁奕君，巴黎第五大学药学博士 张玉娇，新索邦大学学生会主席方媛，AMUSICA中法语言文化交流会副会长Alidra Wassim等中法优秀学生颁发了奖学金证书。

At the ceremony, Ms. Sun Bin, the secretary-general of the External Commission of BRITF Fund, awarded licences on behalf of BRITF Fund to the French workstation and Paris campus, and awarded them the title of "the Training Base for Belt and Road International Talents". Mr. Yan Fei, chairman of the alliance, awarded the licence to UWEE French Division. Professor Ye Fei, president of China Association of Travel and Forensic Biomedical Sciences and BRITF overseas expert, and Ms. Sun Bing jointly awarded scholarships to Zhang Zheli, founder of Chinese Student Union of HEC Business School, Ding Yijun, chairman of SKEMA New Silk Road Student Union, Zhang Yujiao, Ph.D., Fifth University of Paris, Fang Yuan, president of Student Union of New Sorbonne University, Alidra Wassim, vice President of AMUSICA Sino-French Language and Culture Exchange and many other talents in China and France.

当天，欧美同学会总会理事、留英分会副会长、Childlike Dream童梦如歌艺术团中国分社社长贺冰新女士，ISMAC法国高等传媒管理学院事业部主任、UWEE巴黎国际学院副院长史梁先生，国家外专局BRITF基金滨州工作站站长、滨州孙武国际学院副院长李子婷女士，国家外专局BRITF基金吉隆坡工作站站长、UWEE东盟国际学院副院长姜忠岐先生，中法文化艺术交流协会常务副会长高雷先生和副会长曾越女士，UWEE全球精英博士班成员宋喜临女士与潘云女士等出席了活动。

On the same day, Ms. He Bingxin, director of the European and American Association of Students, vice president of the British Association and president of China Branch of Childlike Dream Art Troupe, Mr. Shi Liang, director of Business Department of ISMAC French Higher Media Management Institute and vice president of UWEE Paris International College, Ms. Li Ziting, director of Binzhou workstation of BRITF Fund of State Foreign Affairs Bureau and vice president of Sunwu International College of Binzhou, Mr. Jiang Zhongqi, director of Kuala Lumpur workstation of BRITF Fund of State Foreign Affairs Bureau, vice president of UWEE ASEAN International College, Mr. Gao Lei, executive vice chairman of Sino-France Association for Cultural and Art Exchange, and its vice chairman Ms. Zeng Yue, as well as Ms. Song Xilin and Ms. Pan Yun, members of UWEE Global Elite Doctoral Program, and others attended the event.